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From: )
Sent: Thur 11/12/2020 10:59:41 AM

Subject: RE: Afschaalmethodiek versie 7.pptx

Received: Thur 11/12/2020 10:59:41 AM

Wel iets om te zeggen dat CZ hiertoe oproept

Lijkt me

Verzonden met BlackBerry Work

(www blackberrycom)

van:[IEEBEE0 inves n>
Datum: donderdag 12 nov. 2020 11:57 AM

Aan: ) minvws ol. [INGNINGEE aminvws.nl>. [INGEN
Onderwerp: RE: Afschaalmethodiek versie 7 pptx

Svp niet meer voor de presentatie vanmiddag, was helemaal afgestemd tot en met | EEES IEEE
Kan in overleg met NCTV, meegenomen in Catshuisversie

PS: Weet ook eigenlijk niet waarom bedbezetting uit de eerdere versie is gehaald.

van: INIEKECNIN EXER @minvws.nl>
Verzonden: donderdag 12 november 2020 11:53

Aan: IEEEDNINN)SERED© minvws.l>;NESE) ESE ominvws.nl>

Onderwerp: RE: Afschaalmethodiek versie 7.pptx

Zag m voorbij komen, kan dat er nog in worden opgenomen, ik kang even vragen dit te doen? Weet niet bij wie de ppt nu ligt.

Verzonden: donderdag 12 november 2020 11:51

Aan: faze EEE© minvws n>;INEERERN)ERE© minvws.ni>
Onderwerp: FW: Afschaalmethodiek versie 7.pptx

van:IESE) EEE ninvws. >Verzonden: donderdag 12 november 2020 10:13

:
5.1.2e A. : ® minvws.nl>; )

« 5.1.2e A A. A. ) minvws.nl>

Onderwerp: RE: Afschaalmethodiek versie 7.pptx

Hallo [EXER
Dank voor de informatie!

Ik weet niet of we nog gelegenheid hebben om hierop aanvullingen te doen.

Er is namelijk een belangrijk verschil tussen de opschaling en de afschaling dat niet benoemd is en dat wel moet worden

meegenomen, namelijk de actuele bezetting van de ziekenhuisbedden.

De dashboard-waarden voor de IC- en klinische instroom (10 en 40 per dag) is gebaseerd op de covid-capaciteit die in de

ziekenhuizen normaliter beschikbaar hebben (200 IC en 400 klinische bedden, conform Opschalingsplan) zonder dat daarvoor de

overige zorg hoeft te worden afgeschaald.
Als we gaan kijken naar afschaling van lock-down maatregelen, dan is niet alleen relevant dat de dagelijkse gemiddelde instroom

weer onder de 10 (IC) en 40 (klinisch) per dag komt; maar ook dat de totale covid-bezetting onder de 200 (IC) en 400 (klinisch)
bedden gekomen is. Dat kost gemiddeld genomen nog 2-3 weken nadat de instroomcijfers onder de signaalwaarden duiken.

Want we moeten voorkomen dat de ziekenhuizen te maken hebben met een structurele overbezetting op het covid-deel en



971303

daardoor met een structurele afschaling van de reguliere zorg.

Dus vanuit de ziekenhuiscapaciteit moet wat mij betreft nog dit element aan stap 1 op sheet 9 worden toegevoegd.

Ik snap overigens goed dat dit geen leuke boodschap is.

Groeten,

Verzonden: donderdag 12 november 2020 08:17

: 5.1.2e Sl ) minvws.nl>;
% 5.12e Iz minvws.nl>; 5 BL a minvws.nl>; ) minvws.n|>

GC:

Onderwerp: Afschaalmethodiek versie 7.pptx

Collega’s,

Hierbij een korte update corona-zanpak/besluitvorming.
Zondag is er weer een Catshuis sessie over de vervolg aanpak corona en vooral de planning. Belangrijk deel zal mondeling gaan

omdat er zoveel stukken ook vanuit dat overleg lekken. Aanstaande dinsdag is er weer een coronapersconferentie en gaat er

weer verzamelbrief uit. Woensdag weer een debat.

Dinsdag wordt aangekondigd dat het extra pakket van twee weken is afgelopen en we weer terug gaan naar het pakket van 13

okt. Dat zijn maatregelen uit fase 4, zeer ernstig.

Nu de aantallen besmettingen afnemen en er ook een (lichte) teruggang in ziekhuizen te zien is, is de vraag urgent geworden
"Hoe gaan we terug”. MVWS heeft gevraagd eea op een rij te zetten. Bijgaand een discussiestuk om die afschaling op een rij te

zetten. Dit bespreken we vandaag met Hugo, ter voorbereiding op het verhaal voor dinsdag. Grootste vraagpunt zit in laatste

sheet. Gaan we terug helemaal volgende maatregelen in de routekaart, of gaan we per besluitvormingsmoment een pakket
samenstellen. Onze sterke voorkeur is om dat voorspelbaar te doen en dus de routekaart te benutten.

Idee is dat we in aanloop naar dinsdag een paar kleine wijzigingen (foutjes) doorvoeren in de routekaart in fase zeer ernstig.
Komende dagen gaat dat gebeuren. Verder gaan we zowiezo werken aan een grote update/herijking van de routekaart omdat er

vooral in fase waakzaam en zorgelijk wel een schepje bij de maatregelen mocht om de derde golf te voorkomen. En er zaten

vooral in de vroegere fase nog wel wat open eindjes. Daar komt een aparte uitvraag voor. Met toelichting op het proces.

Groet,


